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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2024. szeptember 16. napján  
8:30 órakor megtartott nyilvános üléséről. 
 
Helye: Faluház Salföld   
 
Jelen vannak:  
Fábián Gusztáv polgármester 
Kovács István alpolgármester 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző  
 
Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 
 
Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 2 fővel 
határozatképes. Mátraházi Zsuzsanna Képviselő Asszony levélben értesítette a testületet, hogy 
nem tud részt venni az ülésen és mellékelt egy hozzászólást, ami tulajdonképpen szabálytalan, 
de majd figyelembe veszik. Kérdezi, hogy ugye jól mondta?  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: személyesen kell az ülésen részt venni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a napirend előtt beszámolna az előző ülés óta eltelt dolgokról. 
Az előző ülés óta egy hosszú, forró nyárban volt részük, ami érdekesség volt, hogy rengeteg 
program volt a faluban. Szeptember 3-án találkoztak a Nemzeti Park igazgatójával, beszámolt 
a terveiről, a legfontosabb a tervei között többek között a major pici átalakítása, más programok, 
más vezetéssel. Azon kívül a salföldi Kőtenger gyomosodásának a megoldását is elemezte és 
felvázolt egy tervet, ami nem egyszerű, de legalább reménysugár van arra, hogy egyszer 
láthatják a salföldi Kőtengert. Megpróbál az Igazgató Úr odavinni egy nyájat, villanypásztor 
stb. ilyenek a tervek. Ezek azért szükségesek, mert a kaszálás nem jó erre a területre, mert akkor 
visszahullik az anyag és az is emeli a szintet, azon kívül, pont ettől mennek tönkre bizonyos 
növények a kaszálás után, nem azért mert lekaszálják, hanem azért mert ott marad a száraz fű, 
tehát a legtökéletesebb az, ami 100 évig ment, az a legeltetés nyájjal, birkával. Ezt felvázolta, 
hogy birka van, villany pásztor van, egyedül pásztor nincs, az a legdrágább. Ezt három 
műszakban 8 órás munkaidőben pásztorokat szerezni komoly fizetéssel sajnos  a 
megoldhatatlan kategória. Tájékoztatást kaptak, mint ismeretes a majorban tevékenykedő Mráz 
Csaba okán arról, mert megkérdezték, hogy mi volt az oka, hogy rendkívüli gyorsasággal 
távoznia kellett a majorból. Azt mondta Igazgató Úr, hogy nem titkos, Mráz Csabáról egy 
bizonyos nemzetbiztonsági átvilágítás során kiderült, hogy büntetett előéletű és ez a major 
számára nem volt megfelelő ezért az Igazgató Úr eltávolította Mráz Csabát és helyette egy új 
vállalkozó van, aki kezeli a majort. Csak röviden ennyi, azért is mondta el, mert egész nyáron 
terjedtek itt a pletykák, hogy mi történt Mráz Csabával, az Igazgató Úr ezt mondta. Ismerteti a 
lejárt határidejű határozatokat egyesével, illetve az azokra tett intézkedéseket. Kérdezi, hogy 
van-e kérdés a jelentéssel kapcsolatban.  
 
Kovács István alpolgármester: meg kell jegyeznie a Salbolt esetében, tudják, hogy volt egy 
közmeghallgatás, amire a Salbolt-nak a tulajdonosa tett egy nyilatkozatot, melyben sok mindent 
leír, hogy mikor, mit csinál, falazat, tető. Amit ott leírt a szerint már tető alatt kellene lenni, úgy 
látja, hogy azon kívül nem történt semmi, hogy elvitt 2-3 forduló meddőt. Az a kérdése, hogy 
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meddig lehet ezt így húzni a továbbiakban, annak ellenére, hogy tudja az előzményt. Csak az 
önkormányzatnál csapódik le a probléma, a levél alapján már tető alatt kellene lenni, belefutnak 
egy olyan dologba, hogy tolódik az egésznek a lényege. Kérdés, hogy mikor érnek el olyan 
állapotba vele, amikor látják, hogy konkrét, határozott munkálatok folynak.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: szomorú, de nem tudja tájékoztatni az Alpolgármester Urat 
erről, valóban egyébként szóban a Salbolt képviselője nagyon szépen felvázolt egy építési 
tervet, valóban ebben a szeptember hónapban egy igen komoly munkálatoknak kellett volna 
lennie, sajnos nem tud többet mondani. Szerinte várják meg ennek a hónapnak a végét, onnantól 
már valószínű újabb valamiféle levelet, vagy valamit próbálnak tájékozódás céljából csinálni. 
Kezd már egy kicsit aggasztó lenni ez a helyzet. Javasolja, hogy aki a jelentést elfogadja, 
kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
70/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
jelentés elfogadásáról  

 
Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatokról készült 
jelentést elfogadja.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: annyit szeretne a napirendekhez mondani, hogy a 3. 
napirendhez hozzáteszik Kovács Miklós kérelmét, mert akkor nem kell külön napirendi pontot 
csinálni, és 6. pontként az iskolai körzethatárok véleményezését javasolja. Javasolja a 
kiegészített napirend elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
71/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
napirend elfogadásáról  

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. szeptember 16-i ülés napirendjét 
az alábbiak szerint elfogadja:  
1.) Szociális tűzifa juttatásról szóló 11/2020. (XI. 7.) önkormányzati rendelet módosítása  
2.)  Salföld Község Önkormányzat tulajdonrészét képező Badacsonytomaj 2900/11, 2900/12 
helyrajzi számú ingatlanokra Szorgos Fuvar Kft (Badacsonytomaj) vételi szándéka 
3.) Salföld 115/1 helyrajzi számú istálló épület bérlésére kérelem 
4.) Műalkotások köztéri elhelyezésére javaslat 
5.) Szelektív hulladékgyűjtők elhelyezése 
6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok előzetes véleményezése   
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1.) Szociális tűzifa juttatásról szóló 11/2020. (XI. 7.) önkormányzati rendelet módosítása  
 
Fábián Gusztáv polgármester: pályázott az önkormányzat tűzifára 10 erdei köbméter tűzifára 
kaptak támogatást. A tavalyi évben 6 köbméter volt, akkor 150.000 Ft volt az egy főre jutó 
jövedelem. Ennek alapján akkor kettő pályázó volt a tűzifára, most javasolja az egy főre jutó 
jövedelemhatárt 200.000 Ft-ra megemelni, így több családnak van lehetősége fát igényelni.  
Ez lenne tulajdonképpen a rendelet módosítás lényege. Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban  
van-e kérdés.  
 
Kovács István alpolgármester: igazából ez napirendi pontként úgy jött be, hogy  
támogatják-e a tűzifa önkormányzat által biztosított igénylését. Az, hogy 200.000 Ft-ra emelik, 
az rendben van, de ahhoz rendeletet kellene módosítani.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ez a napirend most a rendelet módosítás.  
 
Kovács István alpolgármester: jó, akkor egyetért a Polgármester Úr előterjesztésével.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: itt van Mátraházi Zsuzsanna levele ő is javasolja a 200.000  
Ft-os összeget. Így ha kettő ember együtt él, akkor az már 400.000 Ft, így többen tudnak 
pályázni tekintettel arra, hogy 10 köbméter fa van. Javasolja a rendelet módosítását úgy, hogy 
a szociális tűzifa juttatásra jogosult az a személy, akinek a háztartásában az egy főre jutó 
jövedelem nem haladja meg a 200.000 Ft-ot és az általa lakott ingatlanban fával fűt. Aki ezzel 
egyetért, kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
6/2024. (IX. 25.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 
a szociális célú tűzifa juttatásról szóló 11/2020. (XI. 7.)  

önkormányzati rendelete módosításáról  
 

2.)  Salföld Község Önkormányzat tulajdonrészét képező Badacsonytomaj 2900/11, 
2900/12 helyrajzi számú ingatlanokra Szorgos Fuvar Kft (Badacsonytomaj) vételi 
szándéka 
 
Fábián Gusztáv polgármester: vételi ajánlat érkezett a Szorgos Fuvar Kft-től, aki egy 
badacsonytomaji cég. Első ajánlata 1000 Ft négyzetméterenként, az önkormányzat megrendelt 
egy ingatlanbecslést, hogy megnézze milyen ára van ennek az ingatlannak, aki elég komoly 
ingatlanbecslést küldött az önkormányzatnak. A fajlagos értéke 1070 Ft-ra jött ki, tehát több, 
mint az ajánlattevő adott. Azóta beszélt a cég vezetővel, aki azt mondta, tekintettel arra, hogy 
kerekített fajlagos érték 1070 Ft, ezt 1130 Ft-re emelné és a vételi szándékát erre módosítaná. 
Az lenne az önkormányzat feladata, hogy először is eldöntse, hogy ajánljanak-e vételt neki.  
Azt tudja mondani, hogy igen, egyébként a többi tulajdonos, akik a környező falvak 
tulajdonosai szintén úgy hallotta, hogy el akarják adni a tulajdonukat, többek között az egyik 
legnagyobb tulajdonosa Szigliget, akinek a polgármesterével beszélt, akik szintén kérnek 
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értékbecslést, mert ők is el szeretnék adni, majd nem 9000 négyzetméterrel rendelkeznek.  
Azt tudja mondani a testületnek, hogy értékesítsék az ingatlant, 30 éve igazából nem tudnak 
vele mit kezdeni, osztatlan közös tulajdon, nyilván ennek a cégnek tervei vannak vele, úgy tud 
vele foglalkozni, ha minden tulajdonostól felvásárolja a részét és egy iparterületként tudja 
távlati terveiben hasznosítani.  
 
Kovács István alpolgármester: mivel osztatlan közös ingatlanról van szó ezzel a vételi 
szándékkal már többször megkeresték az önkormányzatot  az elmúlt években. Azt látja, hogy 
azokhoz az ajánlatokhoz képest jelentős elmozdulás történt a felajánlott ár miatt. Mivel ez egy 
olyan ingatlan, tulajdonképpen egy telek, valamikor a tanács idejéből visszamaradt 
tulajdonrészt kapta meg az önkormányzat az osztozkodásnál, külön véleménye szerint ezt nem 
tudják használni semmire. Amennyiben a társtulajdonos ilyen áron hajlandó megvásárolni, 
akkor csak támogatni tudja. Úgy látja, hogy ezt nincs értelme tovább húzni, ahhoz képest, amit 
először ajánlottak ahhoz képest jelentős összeggel emelkedett a vételár.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor olyan határozati javaslatot kell megfogalmazni, hogy az 
önkormányzat a Badacsonytomaj 2900/11 és 2900/12 helyrajzi számú ingatlan részét vételre 
meghirdeti a vagyon rendeletben szereplő módon és 1130 Ft-os vételáron. Ebben az esetben 
erre jelentkezhet  a Szorgos Fuvar is, amennyiben jelentkezik, akkor tudnak rá szerződést kötni.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ilyenkor a minimál árat kell beletenni, tehát ez a 
minimum és akkor ez azt jelenti, hogy ha többen jelentkeznek, akkor versenytárgyalás.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: ennek az ideje maximum egy hét, két hét? Itt az ajánlatot 
október 31-ig ajánlja a Szorgos Fuvar Kft, addig meg kell történnie. 
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: általában úgy szokott lenni, hogy 15 vagy 30 nap szokott 
lenni a közzététel, tehát legalább 15 nap nem ártana.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: 15 nap és akkor abba bőven belefér.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: továbbá felhatalmazza a képviselő-testület a 
polgármestert, hogy a pályázati kiírást közzé tegye.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tehát aki az elhangzottakkal egyetért, kézfeltartással jelezze, 
azaz a közzététel ideje 15 nap, minimum vételár 1130 Ft/m2 , a pályázati kiírás közzétételére a 
testület felhatalmazást ad a polgármesternek.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
72/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
Badacsonytomaj 2900/11 és 2900/12 helyrajzi számú ingatlanban lévő  

tulajdonrész értékesítésére pályázati kiírás közzétételéről  
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Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete elhatározza a Badacsonytomaj 2900/11 és 
2900/12 helyrajzi számú ingatlanban lévő tulajdonrészének értékesítését, melyre pályázati 
felhívást tesz közzé 15 napra, a minimum vételár 1130 Ft/m2. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázati kiírás közzétételére.  
 
Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 
Határidő: azonnal.  
 
3.) Salföld 115/1 helyrajzi számú istálló épület bérlésére kérelem 
 
Fábián Gusztáv polgármester: két kérelem érkezett Konkoly Károlytól a kisebbik helyiségre 
és Kovács Miklóstól a másik helyiségre. Azt tudja mondani, hogy egyébként Mátraházi Zsuzsa 
is támogatja a kiadást. Gondolkozott, hogy milyen havi díjjal adják ki ezt az ingatlant, eleve 
nem tenne különbséget a kettő bérlő között, havi 1500 Ft-ot gondolt. Mátraházi Zsuzsa azt 
javasolja, hogy az egykori ajánlatnak a duplája legyen, az 2.000 Ft, ha jól emlékszik.  
 
Kovács István alpolgármester: volt 1.300 Ft, volt valamikor 1.500 Ft is.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: mondaná, hogy Alpolgármester Úr javasoljon, de hát… 
 
Kovács István alpolgármester: igen, érintett az ügyben. 
 
Fábián Gusztáv polgármester: nem is tudja, hogyan szavaznak ilyenkor.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: jelzi az érintettségét az  érintett, ez megtörtént, kizárja 
vagy nem a testület, ha kizárja, akkor nem tudnak érvényes döntést hozni.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: a vagyonrendelet okozhat problémát, de itt nem, mert 
kettéosztják az ingatlant, tehát nincsen meghirdetési kötelezettségük. Legyen 2000 Ft, ebből 
nagy üzletet nem tudnak csinálni, ráadásul az épület állaga sem olyan. Javasolja a 2000 Ft-ot, 
de természetesen, mielőtt még szavaznának, először arról szavaznak, hogy Alpolgármester Úr, 
mivel érintett, tekintettel arra, hogy fia kéri a bérletet, szavazhat-e. Azt tudja javasolni, hogy 
szavazzon az Alpolgármester Úr. Javasolja, hogy szavazzanak arról, hogy az Alpolgármester 
Úr részt vehessen a döntéshozatalban.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
73/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
döntéshozatalból történő kizárásról  

 
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kovács István alpolgármestert a Salföld 
115/1 helyrajzi számú ingatlan bérbeadásával kapcsolatos döntéshozatalból nem zárja ki.  
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Fábián Gusztáv polgármester: most akkor felteszi szavazásra a bérbeadást mindkettő fél 
részéről, mindkettő fél havi 2.000 Ft/hó összegért kibérelheti az ingatlant határozatlan  időre.  
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: határozatlan idejű szerződést nem célszerű 
önkormányzatoknak kötni, mert hosszas a felmondás.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor mindkettő félnek egy évre adják bérbe az ingatlant, a 
jövő évben újra tárgyalják. Aki egyetért azzal, hogy a kettő bérlő jelöltnek kiadják az ingatlant 
havi 2.000 Ft összegért, egy évre határozott ideig, az kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
74/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
A Salföld 115/1. hrsz-ú ingatlan bérbeadásáról 

 
A Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy az Önkormányzat 
tulajdonában lévő, Salföld belterület 115/1 helyrajzi számú ingatlant, annak 1-1 helyiségét 
bérbe adja Konkoly Károly (8256 Salföld, Rákóczi u. 26.) és Kovács Miklós (8256 Salföld, 
Rákóczi u. 21.) salföldi lakosoknak helyiségenként 2.000 Ft/hó bérleti díjért egy éves 
időtartamra.  
  
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Kérelmezőket értesítse a döntésről, 
valamint a bérleti szerződések aláírására. 
 
Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 
Határidő: 2024. október 31. 

 
4.) Műalkotások köztéri elhelyezésére javaslat 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt egy nagyon kedves salföldi ingatlantulajdonos javasolta. 
A javaslat lényege az volt, hogy Salföld belterületén különböző helyeken a helyi művészek által 
készített festményeket, képzőművészeti alkotásokat helyezzenek el zárt, dobozos, lezárt 
formában a falu több helyén, hogy az erre járó turisták láthassák, hogy mennyi műalkotás 
születik a faluban. Azóta beszélt a javaslat tevő úrral, elmondta neki, hogy nem szívesen raknak 
ki, sőt harcolnak a különböző táblák és egyéb dobozok ellen a faluban, mert igencsak 
szaporodnak, most is van egy ügy kettő engedély nélküli jelzőtáblával kapcsolatban. Azon kívül 
csak néhány technikai problémát felvázolt, hogy a művészek alkotásait nem szokták ingyen 
adni, a kültéri szobrok összegéről ne is beszéljenek. Azon kívül üvegdobozba bármilyen 
formában a műalkotás sérül, télen a hidegtől, nyáron a melegtől, tehát ezeket nem igazán lehet 
közterületen elhelyezni, bár van olyan megoldás, hogy hőálló táblán, de természetesen ezek 
csak másolatok lennének, így arra jutottak a javaslat tevővel, hogy így ez megoldhatatlan 
anyagilag, technikailag. Írt a javaslat tevőnek, hogy arra törekszenek, hogy a Faluházban legyen 
a helyi művészektől alkotás, ez folyik évek óta, mindig kapnak ingyen, de már egyszer-kétszer 
pénzért vettek alkotást.  
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Kovács István alpolgármester: részéről örvendetes, hogy ennyi művész él, illetve lakik 
Salföldön, ahogyan a Polgármester Úr elmondta az önkormányzat több éve folyamatos kiállítást 
rendez ezeknek a művészeknek a tárgyaiból, alkotásaiból. Úgy gondolja, hogy ezeknek a 
műalkotásoknak ez megfelelő színtere, helye a Faluház, amit egész nyáron lehetett látogatni. 
Arról nem is beszélve, hogy több lehetőség adódott a településen, itt a Káli Fecske ott is lehet 
kiállításokat rendezni, illetve mondhatná még a Pajta Galériát is, ahol festmény kiállítás történt 
és történik. Szerinte a művészek sem örülnének az alkotásaik köztérre való kihelyezésének, 
sérülni tud, nem beszélve arról, hogy a faluképet az máshogyan befolyásolná. Azon a 
véleményen van, hogy folytassák az eddigi megoldást, fel tudják ajánlani, ahogyan eddig is a 
Faluházat, itt ki lehet állítani az alkotásokat és ezzel bőven eleget tudnak ennek tenni. A köztéri 
kiállításnak nem látja értelmét, más, amikor egy szobrot állítanak ki, nyilván annak is megfelelő 
előfeltételei vannak.  

Fábián Gusztáv polgármester: egyébként egy ilyen megvalósult magánerőből az egyik épület 
kerítésébe behelyeztek egy szobrot, ami elé egy üvegfalat tettek, de nem tudja az időjárástól 
megvédeni a szobrot, nyár még talán nem probléma, de ősztől tavaszig gyöngyözik a víz a belső 
oldalon és ez a páratartalom tönkreteszi a szobrot. Itt nem hoznak határozatot, egyetértenek 
abban, hogy ez a megoldás nem életszerű.  

A képviselő-testület egyhangúlag egyetértett abban, hogy a salföldi műalkotások köztéri 
elhelyezését nem tartja életszerűnek, a tárgyak, alkotások elhelyezésére, kiállítására az eddigi 
gyakorlatnak megfelelően a jövőben is biztosítja a Faluházat  

5.) Szelektív hulladékgyűjtők elhelyezése 
 
Fábián Gusztáv polgármester: ez már másfél éves kérdés, tavaly a Káli Fecske bérlője által 
a Nemzeti Hulladékkezelő áthelyezte a négy hulladékgyűjtőt oda lentre, az önkormányzat 
mondta, hogy ott megfelel ideiglenesen. Eltelt másfél év, elemezhetik a dolgokat, az biztos, 
hogy ahová teszik, azoknak nem tetszik, ahonnan elhozták ott meg azoknak nem tetszik, tehát 
itt igazából jót nem lehet csinálni. Viszont most jön az ősz és azt kell, hogy mondja, hogy vissza 
kell állítani a régi rendet. Most el fogják vinni a télre a műanyag és papír gyűjtőt, legközelebb 
április 15-től hozzák vissza, az üveg marad. Azt is meg fogja kérni a Hulladékkezelőtől, hogy 
azt már most helyezze vissza az eredeti állapotába és a jövő tavasszal oda tegyék a kukákat, 
mert ott van az előre gyártott területük, akik áthelyezték a tartókat azok az új helyen nem 
csináltak semmiféle szilárd területet, kuka parkolót, bár erre ígéretet tettek. Azt tudja javasolni 
a testületnek, hogy várják meg az október 15. napját és vigyék el a hármat, az üveget pedig 
felrakják a Káli Fecske elé senkit nem fog ott zavarni a tél folyamán és tavasszal megkéri a 
Hulladékkezelőt, hogy helyezzék az eredeti helyre. Ebből aztán mi lesz, nem tudja, majd 
meglátják, jelenleg ezt tudja javasolni.  
 
Kovács István alpolgármester: támogatja, hogy kerüljön vissza, abban az időben, amikor 
elindult ez a szelektív hulladékgyűjtés akkor az önkormányzatot kötelezték arra, hogy olyan 
helyen történjen, olyan szilárd burkolattal kerüljön a helyének a kialakítása, hogy a 
hulladékgyűjtő autó ezt meg tudja közelíteni. Oda ahová áthelyezték úgy tudja, hogy az 
önkormányzat megkérdezése nélkül történt, ott lejtős, balesetveszélyes hely van. Tehát 
mindenképpen, ha tetszik, ha nem tetszik, mindenképpen vissza kell helyezni, tudja, hogy nem 
szép látvány, de tavaszig meg lehetne oldani, hogy ideiglenesen visszakerüljön, aztán majd 
meglátják, hogy mi történik. Tudnak-e új helyet keresni, vagy egyáltalán keressenek-e. 
Támogatja azt, hogy kerüljön vissza az eredeti helyére.  
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Fábián Gusztáv polgármester: hozzá kell tenni, hogy a Káli Fecske óriás fekete kukái azok 
természetesen ott voltak a régi helyétől 3 méterre, igaz fából elé helyeztek egy falat, hogy 
eltakarják a kukákat. Azt tudja javasolni, hogy jövő tavasztól a szelektív hulladékgyűjtők 
kerüljenek vissza a helyükre, vagyis az üveges most ősszel a többi pedig tavasztól kerüljön 
vissza a régi helyére. Amennyiben kéri a Tisztelt Káli Fecske, hogy bármilyen módosítás legyen 
ezzel kapcsolatban, akkor ismét megtárgyalhatják, de mindenképpen egy feltétel van a 
kukáknak a helye kikövezett, szabályos kuka parkoló legyen, mert akkoriban azt komoly 
pénzért készítették el. 
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: akkor erre egy pályázat volt, és ennek a hulladék 
konzorciumnak valamennyi településén így alakították ki.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: tehát ezt tudja javasolni, muszáj már valamilyen döntést hozni, 
már egy éve megy ez a dolog. Az legyen a határozati javaslat, hogy az önkormányzat a szelektív 
hulladékgyűjtőket a jövő tavasztól visszahelyezteti, illetve október 15-től az üveges gyűjtőt már 
kéri visszahelyezni az eredeti helyére a Mol Zrt-től. Javasolja, hogy aki ezzel a határozati 
javaslattal egyetért, kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
75/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
szelektív hulladékgyűjtők áthelyezéséről  

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a hulladékkezelőt, hogy a Salföld 
településen lévő szelektív hulladékgyűjtők erre a célra kialakított szigetes gyűjtőhelyre (eredeti 
helyére) történő visszahelyezéséről gondoskodjon, 2024. október 15-től az üveg 
hulladékgyűjtő, továbbá 2025. áprilisától pedig a műanyag és papír hulladékgyűjtő 
vonatkozásában.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a hulladékkezelő társaság megkeresésére.  
 
Határidő: azonnal. 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
 
6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok előzetes véleményezése   
 
Fábián Gusztáv polgármester: semmilyen változás nem indokolt, marad a révfülöpi és a 
badacsonytomaji iskola, tehát nem módosítják a felvételi körzethatárokat.  
 
Kovács István alpolgármester: annyit kíván megjegyezni, hogy jelenleg is jár mindkettő 
intézménybe Salföldről iskolás gyermek.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: akkor nem módosítják az iskolai körzethatárokat, javasolja 
ilyen tartalmú határozat elfogadását.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 
76/2024. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 
A kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok előzetes véleményezéséről 

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény 50.§ (8) bekezdése, továbbá a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 
köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VII. 31.) EMMI rendelet 24. § (1a) 
bekezdése alapján Salföld község közigazgatási területére a 2024/2025. tanévre megállapított 
kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok módosítását a következő (2025/2026.) tanévre 
vonatkozóan nem tartja szükségesnek. 
 
A Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjének nyilvántartásában Salföld 
településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű 
gyermekek létszáma - a 2024. szeptember 1. napi állapotot figyelembe véve - 0 fő. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötelező felvételt biztosító általános 
iskolai körzethatárok előzetes véleményezésére vonatkozó jelen döntést, valamint a hátrányos 
helyzetű gyermekek létszámára vonatkozó adatszolgáltatást a Balatonfüredi Tankerületi 
Központ részére -2024. október 15. napjáig - továbbítsa.  
 
Határidő: 2024. október 15.  
Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester. 
 
dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: annyi kiegészítést tenne, hogy a határidő miatt kérte 
sürgősséggel a  hivatal, hogy a testület ezt a témát is tűzze napirendre.  
 
Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a részvételt és az ülést 9:10 órakor bezárja.  
 
 

K.m.f. 
 
 

 
Fábián Gusztáv        dr. Szabó Tímea 
polgármester        címzetes főjegyző 
 
 
 
                                                                                                         
 
 
 
 


